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Abstract (en)
The essence of the invention on the dismantleable podium is the type of directional opening, that is the arrangement of the mobile frames (doors)
which are fitted on the fixed frames, (b, b'). Consequently, they perform their function in open or closed position. The fixed and mobile frames are of
a galvanised metal structure, cover of wood and the doors panelled with appropriate material of any desired kind (prototype is panelled with wooden
panels). The operation of bringing the dismantleable podium into one or the other position is simple, does not require a specially trained person and
a single person is adequate. <IMAGE>

Abstract (de)
Das Wesentliche an der Erfindung an der demontierbaren Bühne ist die Art der Richtungsöffnung, das heisst, die Anordnung der mobilen Rahmen
(Türen), welche auf die fixen Rahmen montiert sind, (b,b'). Somit erfüllen sie ihren Dienst bei offener oder geschlossener Position. Die fixen und
mobilen Rahmen sind aus einer verzinkten Metallstruktur, Deckel aus Holz und die Türen nach freier Wahl mit tauglichem Material verkleidet
(Prototyp ist mit Holztäfer verkleidet). Der Vorgang, um die demontierbare Bühne in die eine oder andere Position zu bringen ist einfach, es benötigt
keine speziell ausgebildete Person, es genügt auch eine Einzelperson. <IMAGE>
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